



TENDER RESPONSE

ESSENTIAL CRITERIA

In order to qualify as a bidder, you must be able to answer 'Yes' against all of the Essential Criteria. After passing the essential criteria, you will be scored against the Capability and Commercial criteria.

من أجل التأهل كمقدم عرض يجب أن تكون قادرا على الإجابة "نعم" ضد جميع المعايير الأساسية. بعد اجتياز المعايير الأساسية، سيتم تسجيلك مقابل معايير القدرة والمعايير التجارية

A) Do you have a legitimate business/official address OR are you registered for trading or tax purposes with the authorities: Yes or No

هل لديك عنوان تجاري/رسمي شرعي أو هل أنت مسجل لأغراض التداول أو الضرائب لدى السلطات

B) Do you agree to comply with our standard policies and procedures as stated in RFQ or Invitation to Tender (ITT) documents, Anti-Bribery and Corruption Policy, Child Safeguarding Policy and IAPG Code of Conduct: Yes or No

هل توافق على الامتثال لسياساتنا وإجراءاتنا القياسية كما هو مذكور في وثائق طلب تقديم العروض أو الدعوة إلى المناقصة، وسياسة مكافحة الرشوة والفساد، وسياسة حماية الطفل، ومدونة قواعد السلوك

C) Do you confirm that you are not any prohibited parties or on Government Blacklists Yes or No.

هل تؤكد أنك لست أي أحزاب محظورة أو على القوائم السوداء الحكومية

Section 1 - Bidder's general business details

1. General information عامة معلومات

Organisation Name: اسم الشركة او المنظمة		
Contact Name: اسم الشخص		
Phone: الهاتف	Fax: الفاكس	
Email: البريد الالكتروني	Parent company (if applicable): الشركة الام (إذا توفر)	
Principle Address: العنوان الاساسي	Registered Address: عنوان التسجيل	Payment Address: عنوان الدفع
Nationality of Supplier: جنسية المجهز		
Registration number: رقم التسجيل	Tax number: الرقم الضريبي	
Legal status (Sole Proprietor /Partnership/Company) : الحالة القانونية(المالك الوحيد/شراكة/شركة)		
Year of registration: سنة التسجيل	Annual Turnover: (2020,2021) المردود السنوي	

SECTION 2 – CAPABILITY QUESTIONS

Instructions – Bidders are required to complete all sections of the below table.

Item	Question	Bidder Response		
1	<p>REFERENCES</p> <p>Bidder shares two (2) examples of their experience in providing services similar to those included within the scope of this tender.</p> <p>Examples provided must be for similar projects within a similar environment/context to that in which Save the Children operates, and within the last two (2) years.</p> <p><i>(Note – the Bidder must ensure that for any client references shared, the nominated client is happy to be contacted / visit by Save the Children)</i></p>	Client Name	Contact Details (Name & Email)	Project Description
		1)		
		2)		

		Bidder Response
2	<p>Do you comply with the mentioned specifications service requested in the BoQ or are you planning to substitute any items from the PR, (specified in the attached BOQs) Please provide details. (for example, you may change the unit in the BoQ to something you see suitable for the service you are going to provide, and hence the price provided will work for you.</p>	
	<p>هل تلتزم بالموصفات المذكورة في جدول الكميات المرفق؟ أو إذا كنت تخطط لاستبدال أي من البنود في جدول الكميات, (يرجى متابعة جداول الكميات المرفقة), يرجى تقديم التفاصيل. على سبيل المثال من الممكن ان تقترح تبديل وحدة القياس في جدول الكميات بما يناسبك, وبذلك يكون السعر الذي تقدمه لهذه الفقرة التي تم تغييرها مناسب لك بشكل اكبر.</p>	
		Bidder Response

3	Are you willing to accept payment only after you share the required materials and finalize the project, etc?	
	هل أنت على استعداد لقبول دفع المبالغ المستحقة بدمتنا لكم بعد تسليم شركتكم كافة المتطلبات وإكمال المشروع	
		Bidder Response
4	Do you agree to share samples of your work?	
	هل توافق على تزويد نماذج من اعمالكم في هذا المجال؟	
		Bidder Response
5	Do you have the ability to work in multicultural areas?	
	هل لديك القدرة على العمل في المناطق متعددة الثقافات؟	

SECTION 3 – SUSTAINABILITY CRITERIA

		Bidder Response
1	The bidder commits to employ labor/staff from the local community. يلتزم العارض بتوظيف عمال / موظفين من المجتمع المحلي.	
		Bidder Response
2	The bidder commits to sourcing sustainable/environment-friendly building materials (where available). يلتزم العارض بتوفير مواد بناء مستدامة / صديقة للبيئة (إن وجدت).	
		Bidder Response
3	The bidder commits to sourcing locally available materials يلتزم العارض بتوفير المواد المتوفرة محلياً	
		Bidder Response
4	Bidder submits a comprehensive Environmental Control Plan .for the project يقدم العارض خطة رقابة بيئية شاملة للمشروع.	
		Bidder Response
5	Bidder provides evidence of experience in delivering social and sustainability management systems (i.e., dealing with social, environmental, health and safety performance) يقدم العارض دليلاً على الخبرة في تقديم أنظمة الإدارة الاجتماعية والاستدامة (أي التعامل مع الأداء الاجتماعي والبيئي والصحي والسلامة)	



Section 4: Commercial proposal

1. Have you provided a bid against the request for quotation and Specification as mentioned? The Contractor's rates and prices entered in the RFQ shall be inclusive of supply, delivery and installation fees, the prices quoted in the RFQ are the whole price inclusive of all contingent or necessary work needed in order to deliver the items as prescribed by the Contract and furthermore the whole cost of complying with the provisions of the Contract shall be included in the items as provided in the priced Request of Quotation.

هل قدمت عرضا مقابل طلب عرض الأسعار والمواصفات كما ذكرنا؟ يجب أن تكون أسعار المقاول والأسعار المدخلة في طلب تقديم العروض شاملة لرسوم التوريد والتسليم والتركييب، والأسعار المذكورة في طلب تقديم العروض هي السعر الكامل بما في ذلك جميع الأعمال الطارئة أو الضرورية اللازمة من أجل تسليم العناصر على النحو المنصوص عليه في العقد، وعلاوة على ذلك سيتم تضمين التكلفة الكاملة للامتثال لأحكام العقد في البنود كما هو منصوص عليه في طلب عرض الأسعار المسعر.

2. Can you specify the duration in which you can complete all project requirements? If yes, State the duration.

هل يمكنك تحديد المدة التي يمكنك خلالها إكمال جميع متطلبات المشروع؟ إذا كانت الإجابة بنعم، فاذكر المدة.

..... Duration (Specify if (days, months)).

3. Do you agree to give a guarantee period including (repairing and maintenance) to your work? If yes, specify the period of guarantee.

هل توافق على إعطاء فترة ضمان تشمل (الإصلاح والصيانة) لعملك؟ إذا كانت الإجابة بنعم، فحدد فترة الضمان.

..... Duration (Specify if (days, months or years)).



Section 5: Confirmation of Bidder's compliance

We, the Bidder, hereby confirm compliance with:

- The required specification for the products
- The Conditions of Tendering
- Save the Children's Terms and Conditions of Purchase
- Save the Children's Child Safeguarding policy
- Save the Children's Anti-Bribery and Corruption policy
- The IAPG Code of Conduct

The following documents and items are included in our bid:

- Section 1: Bidder's general business details
- Section 2: Bidder capacity
- Clients details for similar projects are included
- Registration certificate in KRG- Iraq, proof of registration

We confirm that Youth Bridge Development Organisation may in its consideration of our offer, and subsequently, rely on the statements made herein

Acceptance by the Bidder:

.....

Signature

.....

Name

.....

Job Title

.....

Company

.....

Date

.....

Stamp